
 

  
  
 
Referat styrermøte Frol IL  
Mandag 28. mars 2025 Trønderhallen 18.30- 20.30  
 
 
  

 

Til stede: Heidi Alstad, Arne Grevskott, Eivind Ness-Jensen, Lena Alstad, Olav Aspli, 
Bente Kjønstad og Charlotte Ertsås 

  Frafall: Allidrett, håndball, trim, Tore Svendgård og Narve Nordbotten 

 

 

16/25   Godkjenning av referat fra styremøte 17.februar 

  Referat godkjent. 

   

17/25  Samordnet rapportering 

Avdelingene har sjekket aktive medlemmer opp mot medlemsregister. 
Utfordringer rundt ubetalte kontingenter. Frist for samordnet rapportering er 
30.april 

 

18/25  2025 - Hvilke oppgaver og saker ser vi for oss i 2025 

Microsoft 365 – Etablere en felles struktur for bruk og lagring. Forslag om et 
arbeidsmøte for opplæring og samkjøring før sommerferien. 

 

Sponsoravtaler – Avtalen med Intersport går ut ved årsskiftet.  

Ski vurderer bl.a. pga. vareutvalg på ski å inngå avtale med Nava. Eivind 
kontakter de for å høre hva de kan tilby sammenlignet med Intersport.  



Det ble diskutert litt rundt mulighet for en felles leverandør av treningsklær. De 
ulike avdelingen har imidlertid ulike behov mtp. tekstiler, og det ser i farten 
ikke ut som om det er noen merker som kan dekke alle behov. Avdelingen har 
ulik praksis, delvis basert på leverandøravtalene, når det kommer til 
bestilling/innkjøp av klær.  

 

Gjensidigestiftelsen Søknadsfristen er 1.september. Det var ingen avdelinger 
som meldte om prosjekter som var aktuelle. 

 

Innbetaling av treningsavgifter – Frol IL må velge et innbetalingssystem som 
er godkjent etter NIFs ny krav.  

 

19/25  Orienteringssaker 

Orientering fra avdelingene 

Friidrett Det er treninger tirsdager og torsdager. Friidrettsskolen startet torsdag 
24. april med ca. 40 deltagere. Den varer seks uker og avsluttes med TA-sprint 
5. juni. Tinestaffeten har rundt 100 lag er påmeldt. Det arbeides med å stille lag 
på St.Olavsløpet 26.-27. juni. Folkeløpet planlegges 14.september. 

Orientering Skallstuggusamling ble arrangert i slutten av mars. Avdelingen 
har kommet i gang med nybegynner kurs, O-sjuer, Leik og Mor-O og O-tramp. 
Kommende arrangement er Tiomila første helg i mai, Norges cup og 
breddesamlinger. O-avdelings historier har blitt digitalisert. 

Ski Sesongen er avsluttet. Ingen organisert aktivitet innen skiskyting. Det har 
vært kjørt treninger hele vinter, ikke på stadion, men i Heståsdalen. Bra 
aktivitet, men mistet litt av det sosiale. Intervaller med o-avdelinga hele året. 
Ønsker å komme i gang med ukentlige styrketrening i forbindelse med 
intervalløktene. Planer om beising og reparasjoner i skianlegget, samt å få på 
plass wi-fi. EmiTag-brikkene begynner å gå ut på dato, og det vurderes innkjøp 
av nye for å tilby utlån til de under 13 år og for å kunne ha tilgjengelig på 
arrangement i klubbens regi. Avdelingen arbeider med høstens planer, bl.a. med 
å gjeninnføre adventskalenderen. 

Håndball Avsluttet sesongen med Trondheimscup 25.-27. april. 

 

Regnskap og budsjett - Ikke tatt opp 

Medlemstall/medlemskontingent - Ikke tatt opp 

Årsmøte Veilaget onsdag 12.mars - Ikke tatt opp 

 



 

20/25   Eventuelt 

Vulusjøen løypekjøring AS Heidi orienterte fra årsmøte. Selskapet gikk med 
overskudd i 2024. De begynner å se effekten av Vulusjøen Skiforening. 

 

Nettsiden Arne har blitt kontaktet av Smartmedia, leverandøren av dagens 
nettside, angående utdatert rammeverk på Frol ILs nettsiden. De anbefaler å 
bytte nettside. Vedtatt at Arne hører med bl.a. Smartmedia om hva som finnes 
av muligheter. 

 

17. mai Frol IL stiller i borgertoget. Oppfordre medlemmer til deltagelse. 

 

Nestemøte 16. juni kl. 18.30 

 


